
Skriftlig fråga till Styrelsen för Judiska Församlingen enligt §23 

 

Bajit  

Judisk Enhet skulle vilja få en uppställning på de kostnader JF har haft i samband med flytten och 

installationen i Bajit av församlingens verksamhet.  

Detta även gällande de kostnader JF har haft i samband med planeringen av biblioteket - det som var 

planerat och som inte kommer att byggas (arkitekter, experter mm). Hur har detta finansierats? Har 

JF tagit alla dessa kostnader eller har även Judaica bidragit med delar av kostnaderna? Hur mycket 

beräknas kostnaden bli för det ”alternativa” biblioteket? 

Via insamlingen, stiftelser och från det offentliga har JF erhållit bidrag för bland annat bibliotek, 

lokaler men även för program- och kulturverksamhet. Bl a gav Stockholm Stad JF ett bidrag på 1,5 

mkr för Bajitprojektet. Hur har detta använts? 

Hur mycket uppgår dessa summor till idag, och finns det några restriktioner gällande 

bidragen/gåvorna? 

 

Stockholm den 14 december 2016 

Judisk Enhet 

 

Henrik Salamon 

Ordf  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


